
AKTIVNOST ZRVS
NA KODELJEVEM

Krajevna organizacija ZRVS v krajevni skupnosti Kodeljevo je
do lanskega Ieta sodila med organizacije z velikim številom član-
stva. Poleg zelo velikega števila članov iz KS Kodeljevo so bili
vključeni v to organizacijo še člani ZRVS iz KS Štepanjsko naselje,
Hrušica in Bizovik. Zakaj?

Preprosto zato, ker tedaj v teh KS ni bilo dovolj članov ZRVS za
samostojno organizacijo.

Z izgradnjo in naseljevanjem Šte-
panjskega naselja pa se je število
razervnih starean močno povečalo
in so tako dozorele možnosti za
ustanovitev nove samostojne KO
ZRVS Štepanjsko naselje. To je bila
tudi osnovna naloga našega odbora v
letu 1975. S pomočjo občinskega
odbora ZRVS in dotedanjih članov
našega odbora iz področja omenje-
nih krajevnih skupnosti smo uspeli,
da je že v 1975. letu zaživela nova
KO ZRVS Štepanjsko naselje, ki
ima že kar lepo število članstva.
Vanjo so se vključili tudi člani
ZRVS iz KS Hiuaca in Bizovik, ki
pa imajo y okviru svojih KS samo-
stojne aktive.

Seveda pa je v naši organizaciji še
vedno ostalo veliko število članov
ZRVS in pred narni se je pojavilo
celo vprašanje nadaljnje delitev naše
KO na manjše osnovne organizacije
ZRVS. Nq, po podrobni analizi smo
se odločili, da je ne delimo, pač pa
opravimo ustrezno notranjo reorga-
nizacijo - že zaradi lažjega operativ-
nega vodstva OTganizacije. Na tako
odločitev sta največ vplivala strnje-
nost in relativno majhna površina
naše KS, kajti cepljenje na manjše
organizacije bi zelo vplivalo na šte-
vilo vodstev, in to na majhnem pro-
storu. Zaiadi lažjega stika s član-
stvom in prenašanja nalog nanje smo
v okviru organizacije izbrali 20 ulič-
nih poverjenikov, ki ima vsak od
njih na spisku 15 do 20 starešin in
svoje neposredne okolice. Na zadnji
skupščini smo okrepili tudi odboi
krajevne organizacije ZRVS z vrsto
novih članov in več komisijami.
Piav zdaj pa ustanavljamo aktiv ZK,
saj imamo čez 120 članov. V višji
čin smo predlagali 52 oficirjev in 48
mlajših oficirjev, za izredno povi-
šanje pa 12 višjih, 5 nižjih in dva
ralajša oficirja. Predlagani že dobi-
vajo obvestila o povišanju.

Pri opravljanju obveznega pro-
grama imamo nekoliko težav, ker je
zaradi delovnih obveznosti težko
zbrati vse starešine istočasno; zato
imamo dopolnilni pouk za zamud-

nike. Nekateri pa svoje obveznosti
tudi močno piesegajo z lazličnimi
aktivnostmi; naj omenim ekipo, ki
je lani osvojila prvo mesto na repu-
bliškem tekmovanju in v kateri je bil
tudi naš član Ivan E>anijel. Zato smo
enajstim najaktivnejšim članom po-
delUi arebme ttem pa bronaste pla-
kete.

Naši člani pa so zelo aktivni tudi
v razvijanju samouprave v KS. Tako
je vključenih v razvne organe in
delegacije kar 61 članov ZRVS. V
civilni zaščiti in obrambnih pripra-
vah deluje 30 članov. Vključeni pa
so tudi izven naše krajevne skup-
nosti, kar kaže na resnično veliko
dmžbeno aktivnost naših filanov.

Krepitvi družbene samozaščite
dajcmo velik poudarek, saj je njeno
razvijanje in dopolnjevanje sestavni
del obrambne sposobnosti prebival-
stva. Lani smo imeli predavanje o
samozaščiti, letos jih predvidevamo
še več. Sedaj bo to lažje organizirati,
saj smo v krajevni skupnosti dobili
sejno dvorano za okoli 100 ljudi.

Pri delu na pozabljamo na mla-
dino. Član naše organizacije je član
sveta šole Ketteja in Murna, tako da
skupaj načrtujemo obrambno vzgo-
jo v šoli. V dogovoru z garnizijo v
Polju bomo organizirali ,,obrambni
dan" - šolarji bodo obiskali naše
oborožene enote in se seznanili z
njihovim usposabljanjem. Za četo
tabomikov v naši KS je svet KS
nabavil nekaj potrcbne tabomiške
opreme, šotore, koippase in topo-
grafske karte, naši filani pa jih bodo
poučili o njih uporabi ter skupaj
organizirali vajo.

Nedvomno je pied oiganizacijo
ZRVS na Kodeljevem v letošnjem
letu veliko več nalog, ki bodo od
članov terjale še več naporov, ven-
dar smo prepričani, da jih bomo
opravili s tak.šnim poletom kot do-
slej vsaj, tako vsestransko zadovolj-
stvo.

Kapetan vojne ladje
v rezervi

FRANJO BAVEC


